
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 11. september 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Samrådsspørgsmål AÆ

Mener ministeren, at det er en klog prioritering at fjerne efterskolernes tillægstakst, der

udgør et tilskud på 10 mio. årligt, når evalueringer viser, at unge med flygtninge- og ind-

vandrerbaggrund opnår et stort dansksprogligt, fagligt, socialt og personligt udbytte af et

efterskoleophold samt får større viden om det danske samfund og danske traditioner og

en stærk oplevelse af at være en del af fællesskabet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil

formand
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